
OBEäi== 

Artikel 
36 vragen gemeentelijk kwaliteitsmenu en daaraan gekoppeld gemeentelijk 

kwaliteitsfonds. 

Ik ben na de presentatie van de plannen in Banholt toch een beetje in verwarring, want ik 

meen mij te herinneren dat een aantal jaren geleden werd gezegd dat het kwaliteitsfonds na 

Landal 

niet meer was aangevuld en dat het potje leeg was. Daaruit begreep ik dat deze pot 

was opgeheven. 
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Hoe zit dat nu precies? Bestaat het fonds nog? 

Zo ja, hoeveel is daar de laatste jaren (na Landal) in gestort en door wie? 

Als dat niet gebeurd is, waarom niet? (Er is toch behoorlijk bijgebouwd in het 

buitengebied) 

Waar is het binnengekomen geld voor bedoeld? 

Waar is het geld de laatste jaren aan besteed? 

Hoe wordt berekend wat men moet betalen? 

Als er sprake is van ontstening, dus de hoeveelheid bebouwing neemt af ten opzichte 

van wat er stond, ook al zijn het niet hetzelfde soort gebouwen? Waarom moet 

iemand dan toch betalen? 

Hoe is dat bijvoorbeeld op{ongenummerd berekend, waar een stal is gesloopt 

en een woning teruggebouwd. 

(geanonimiseerd)

Vriendelijke groet, 

(geanonimiseerd)


